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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 21. 

 

2024.gada 10.oktobris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks.   

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektores vietnieks Jolants Austrups; 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, Projektu vadītāji Anna Leimane 

un Gints Hermanis;  

Finanšu pārvaldes Galvenā grāmatvede Evita Egle; 

Īpašumu paŗvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe un Zemes ierīcības inženiere 

Daiga Ozola. 

 

Sēdē nepiedalās: Andris Ceļmalnieks,  Gatis Līcis,  Ineta Romanovska.   

 

 

Darba kārtība 

1. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, kadastra 

numurs 8070 012 0652, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, 

Rail Baltica projekta realizācijai;  

2. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, daļas nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

3. Par pašvaldības nekustamajā īpašumā "Bērzkalni", Baldones pagastā, augošo koku cirsmu 

atsavināšanu;  

4. Par saistošo noteikumu “Grozījumi  Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 13.marta 

saistošajos noteikumos Nr.7/2024 „Ķekavas novada pašvaldības nolikums”” apstiprināšanu;  

5. Par Ķekavas novada domes 2021.gada 1.jūlija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.5 “Par paraksta 

tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē” (protokols Nr. 2/2021) grozīšanu;  

6. Par projekta “Pasākumi vides pieejamības nodrošināšanai pašvaldības ēkā "Adatiņas", 

Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā” īstenošanas pārtraukšanu;  

7. Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa pārbūve” 

būvdarbu veikšanai.  

 

mailto:novads@kekava.lv


1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio ierakstā. 

Viktorija Baire atklāj komitejas sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2024.gada 10.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

kadastra numurs 8070 012 0652, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:00:52) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pamatojoties uz SIA “Eiropas dzelzceļa līnijas” vēstulēm un 

veiktajām darbībām, sagatavots lēmuma projekts par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma 

nodošanu bez atlīdzības valstij Satiksmes ministrijas personā. Nekustamais īpašums izveidots no 

vairāku nekustamo īpašumu daļām, kopā no četrām zemes vienībām un vienas inženierbūves. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

kadastra numurs 8070 012 0652, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 



1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

2. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes” daļas nodošanu bez 

atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta 

realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:53) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – arī pamatojoties uz SIA “Eiropas dzelzceļa līnijas” vēstulēm, 

sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu valstij, Satiksmes minsitrijas 

personā, bez atlīdzības Rail Baltic projekta realizācijai. Zemes vienības daļa ir 0,3 ha liela un uz 

tās atrodas mežaudze, tāpēc lēmuma projekts paredz, ka šī mežaudze paliek pašvaldības īpašumā, 

tiek realizēta un iegūtie līdzekļi izmantoti pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Daiga Ozola, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, kadastra numurs 8056 001 0100, 

daļas nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica 

projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

3. Par pašvaldības nekustamajā īpašumā "Bērzkalni", Baldones pagastā, augošo 

koku cirsmu atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:34) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – pašvaldības nekustamajā īpašumā, kas sastāv no divām zemes 

vienībām, uz vienas aug mežs, kurš sasniedzis ciršanas vecumu, tāpēc sagatavots lēmuma projekts 

par meža atsavināšanu. Koki klasificējas, kā kustamā manta un uz tiem plānots rīkot izsoli. 

Uzvarētājs iegūs tiesības kokus izcirst un izvest un viņam pēc tam būs cirsma jāsakārto. 

Pašvaldība jau ir saņēmusi meža ciršanas atļauju 2,52 ha platībā, veikta meža dastošana un tajā 

ir 803,68 m3 koksnes. Izcērtamās koksnes nosacītā cena noteikta 29334 euro, kas būs izsoles 

sākuma cena. Paredzēta koku ciršanas izsole elektronisko izsoļu vietnē no 28.oktobra līdz 

27.novembrim. Uzvarētājam mežs būs jāizstrādā un jāizved 12 mēnešu laikā. Jautājumu skatīja 

Īpašumu komiteja, kurā bija jautājumi par meža atjaunošanu pēc koku izciršanas. Mežaudze 

jāatjauno piecu līdz desmit gadu laikā un tam nākotnē būs jāparedz pašvaldības budžeta līdzekļi. 

Īpašuma komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Vineta Alviķe, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 



1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldības nekustamajā īpašumā "Bērzkalni", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

augošo koku cirsmu atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

4. Par saistošo noteikumu “Grozījumi  Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 

13.marta saistošajos noteikumos Nr.7/2024 „Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums”” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:57) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs – sagatavoti grozījumi pašvaldības nolikumā, kas paredzēs, ka 

turpmāk maksājumus kredītiestādēs un Valsts kasē apstiprinās izpilddirektors, izņemot 

pašvaldības aģentūras maksājumus, jo tos apstiprinās aģentūras direktors. Vienlaicīgi 56.punkts 

izteikts citā redakcijā, paredzot, ka par aizņēmumiem un citām ekonomiskajām saistībām, kas nav 

paredzētas pašvaldības budžetā, kā arī par paraksta tiesību deleģējumiem kredītiestādēs un Valsts 

kasē lemj dome. Šīs izmaiņas ir kontekstā arī ar nākamo darba kārtības jautājumu. Izmaiņas 

nepieciešamas, jo domes priekšsēdētājs, kas šobrīd apstiprina maksājuma uzdevumus, ir atbildīgs 

par domes darbu, bet izpilddirektors nodrošina domes lēmumu izpildi, rīkojas ar pašvaldības 

mantu un finanšu resursiem, pašvaldības nolikumā noteiktajā kārtībā, kas nozīmē, ka 

izpilddirektors labāk pārzina situāciju, var operatīvāk rīkoties un kontrolēt procesu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Māris Zelčs, Valts Variks, Viktorija Baire, Evita Egle. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Juris Jerums. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu “Grozījumi  Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 13.marta 

saistošajos noteikumos Nr.7/2024 „Ķekavas novada pašvaldības nolikums”” 

apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 



1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

5. Par Ķekavas novada domes 2021.gada 1.jūlija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.5 “Par 

paraksta tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē” (protokols Nr. 2/2021) grozīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:34:06) 

Par jautājumu ziņo Evita Egle – kā jau minēja iepriekšējā jautājumā, šis lēmuma projekts virzīts 

saistībā ar izmaiņām pašvaldības nolikumā, un turpmāk pirmā paraksta tiesības kredītiestādēs un 

Valsts kasē būs izpilddirektoram un izpilddirektora vietniekam. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Evita Egle, Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada domes 2021.gada 1.jūlija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.5 “Par paraksta 

tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē” (protokols Nr. 2/2021) grozīšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

6. Par projekta “Pasākumi vides pieejamības nodrošināšanai pašvaldības ēkā 

"Adatiņas", Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā” īstenošanas 

pārtraukšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:51:50) 

Par jautājumu ziņo Anna Leimane – ir sagatavots lēmuma projekts par šī projekta pārtraukšanu 

Jūnijā jautājumu dome jau vienu reizi izskatīja, taču tas netika atbalstīts. Vispārējā situācija 

iekļauta lēmuma projektā un sīkāk klāt pievienotajā ziņojumā. Pēc tam, kad dome lēmumu 

nepieņēma, speciālisti izskatīja citus variantus, kas varētu samazināt būvdarbu izmaksas, tomēr 

projekta izmaiņām būtu nepieciešami papildus līdzekļi, tomēr pārprojektēšana vēl joprojām 

nedotu garantiju, ka būtiski samazinātos būvdarbu izmaksas. Saskaņā ar noslēgto vienošanos ar 

Centrālo finanšu un līgumu aģentūru, puses var izbeigt šo vienošanos. Nosaukto iemeslu dēļ 

pašvaldība atkārtoti rosina projekta pārtraukšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Anna Leimane, Juris Jerums, Juris Žilko, Jānis 

Zvaigzne, Valts Variks, Gints Hermanis. 

Juris Žilko iesniedz priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

 Debatē Juris Žilko, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Juris Žilko otrreiz. 

Sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 



1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Organizēt atkārtotu iepirkumu ar līdzšinējiem apjomiem, veicot apspriedi ar piegādātājiem, 

saskaņā ar PIL 18.panta (2) un (2ˡ) daļu, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Dace Cīrule, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Juris Žilko pauž viedokli par savu balsojumu – viņš saka paldies kolēģiem, kas atmaiguši un vērsti 

uz rīcību. 

 

 

 

7. Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa 

pārbūve” būvdarbu veikšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:19:21) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – lēmuma projekts ir par papildus finansējuma 

nepieciešamību Pļavniekkalna vecā korpusa pārbūves projektā. Jau pirms laika dome lēma 

piešķirt papildus līdzekļus šim projektam, konkrēti būvekspertīzei. Ekspertīze ir veikta un būvnieks 

izstra’dājis tāmi papildus darbu veikšanai, un tam papildus nepieciešami 18542 euro, par ko arī 

sagatavots lēmuma projekts. Materiāliem pievienota izstrādātā tāme, kur redzami nepieciešamie 

darbi un cik tas maksās. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Kristīne Danovska, Gints Hermanis, Valts Variks, 

Jolants Austrups, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa pārbūve” 

būvdarbu veikšanai”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.16:15 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 


